

TÉLÉCOPIE / FAX

Date: \_\_\_\_\_  
AAAA / MM / JJ  
YYYY / MM / DD

À / To: \_\_\_\_\_  
Cie / Co.: \_\_\_\_\_  
Contact: \_\_\_\_\_  
Fax: \_\_\_\_\_  
Tél. / Ph.: \_\_\_\_\_

De / From: \_\_\_\_\_  
Cie / Co.: \_\_\_\_\_  
Contact: \_\_\_\_\_  
Fax: \_\_\_\_\_  
Tél. / Ph.: \_\_\_\_\_

Réf. / Re: \_\_\_\_\_

Note: \_\_\_\_\_

Pages (total) \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Cette télécopie contient des informations qui sont confidentielles et / ou privilégiées. Cette information est destinée à être utilisée par le destinataire indiqué ci-dessus seulement. Si vous n'êtes pas le destinataire, s'il vous plaît noter que toute divulgation, reproduction, distribution, ou l'utilisation du contenu de ces informations est strictement interdite, et que tout les informations reçues doivent être retournés à l'entreprise immédiatement. Nous vous remercions pour votre collaboration.

This facsimile transmission contains information, which is confidential and/or privileged. This information is intended for use only by the addressee indicated above. If you are not the intended recipient, please be advised that any disclosure, copying, distribution, or use of the contents of this information is strictly prohibited, and that any misdirected or improperly received information must be returned to this company immediately. Thank you for your cooperation.